

Lizzy McPretty

Seit 9 Jahren ist die Leipziger Lo-Fi-Countryband **Lizzy McPretty** gemeinsam unterwegs. Im Tourbus, auf Clubbühnen und Festivals, in Zirkuszelten und auf der Straße haben die drei Musiker:innen ihren besonderen Sound gefunden. Die Geschichten, die sie erzählen sind rau und humorvoll, düster und authentisch. Im Gepäck haben sie gewaltige Songs über einsame Heldinnen, die Weite der sächsischen Prärie und über die drückende Notwendigkeit zu kämpfen. Immer.

english version:

Lizzy McPretty

The german Lo-Fi country band **Lizzy McPretty** have been on the road together for nine years. The three musicians have found their special sound in the tour bus, on club stages and festivals, in circus tents and on the streets. The stories they tell are rough and humorous, dark and authentic. In their luggage they have powerful songs about lonely heroines, the vastness of the Saxon prairie and the oppressive necessity to fight. Always.